

✓ PP纺粘无纺布 PP Spunbond Nonwoven Fabric



产品类别系列

Product category

（一）家居应用无纺布

(1) Non-woven fabrics for home furniture product

提供具有高强力与撕裂强力的安全优质材料：

Provide safe and high-quality materials with high strength and tearing strength:

- * 优质的原材料、安全的色母添加，保证最终无纺布材料的安全性
- * 专业设计的工艺确保了材料高的胀破强力和撕裂强力
- * 独特的功能设计满足您特殊领域的要求+
- * High-quality raw materials and safe color master batch's addition to ensure the safety of the final non-woven material
- * The professionally designed process ensures the material's high bursting strength and tearing strength
- * Unique functional design meets the requirements of your special product field

优点：胀破强度高、驱螨率强、优良的耐用性、均匀性好、抗老化性持久

Advantage: High bursting strength, High rate of repelling mites, Excellent durability, Good uniformity, UV Resistant, Anti-aging/Durable

功能设计：防螨、抗菌、阻燃、抗老化、抗静电

Feature design: Anti-mite, anti-bacterial, flame-retardant, anti-aging, anti-static

应用领域：沙发垫及床垫包布、弹簧包布、抱枕及枕头包布、遮阳窗帘，空气过滤袋

Application fields: Sofa cushion and mattress wrapper, Spring cloth, Pillow wrap cloth, window shade, air purifier.

（二）农业园艺用无纺布

(2) Non-woven fabrics for agriculture and gardening

为种子、农作物和土地提供终极保护，抵御诸如土壤侵蚀、虫害、恶劣天气和杂草生长等有害元素的侵袭，用以满足今天农业客户的需要。

It provides ultimate protection for seeds, crops and land, against harmful elements such as soil erosion, pests, bad weather and weed growth, to meet the needs of agricultural customers.

- * 防虫、保暖性好、隔离性强
- * 减少“白色污染”对农业园艺环境的危害，促进农业园艺产业的健康可持续发展。
- * Anti-insect, good warmth, strong isolation
- * Reduce the harm of "white pollution" to the agricultural and horticultural environment, and promote the healthy and sustainable development of the agricultural and horticultural industry.

优点：透光性好、防护性优、保暖性好、抗老化性持久

Advantages: Good light transmission, Excellent protection, Good warmth, Anti-aging/Durable

功能设计：亲水、抗老化、阻燃

Feature design: Hydrophilic, anti-aging, flame retardant

应用领域：农业用篷布、农业用水果包布、园艺用野草防护布、园艺用草坪布

Application fields: Tarpaulin for agriculture, Fruit wrapping cloth for agriculture, Weed protection cloth for gardening, Lawn cloth for gardening